

永樂旅遊和版

14-B. Aboo Sittee Lane, 10400 Penang





Validity: 01 May 2022 - 31 JUL 2023 Code: FTG5D4NBKKHHNAKHE090622FC











引槟城-曼谷-华欣(午餐)

齐聚槟城国际机场,乘搭客机飞往 泰国-曼谷。抵达后,前往享用午餐。然后驱车前往参观希腊浪漫小 石屋主题公园,瑞士绵羊牧场。接 着自由购物于华欣夜市。

**希腊浪漫小石屋主题公园-以希腊的圣托里尼岛的标志蓝白小屋为主题的公园。内有不同特色的小商铺和咖啡厅。

**瑞士绵羊牧场-是以牧羊场为主 题的休闲公园,可以喂食可爱的小羊 们。公园有大风车、老爷车、变形金 刚等随处都能取景拍照。

**夜宿于华欣

2华欣(早午餐)

早餐后,前往参观慧蒙考寺,华欣艺术村,百年火车站,蓝港商场,爱幻咖啡厅,七王像。续往自由购物于华欣蝉鸣夜市。(只有星期五,六,日开放)**慧蒙考寺-供奉着泰国有名的高僧-龙普托。

**华欣艺术村-这里是华欣艺术家们的创作基地,包括大型画廊和古董展览馆,艺术家工作室,咖啡店和礼品店,及很受欢迎的绘画和雕塑教室。 **爱幻咖啡厅-白色的咖啡屋被鲜花、草丛和芦苇所包围,在这里点一

化、平丛和户书历巴西, 在这里点一杯冷饮然后在附近散散步会是绝好的体验!

**夜宿于华欣

习 华欣-曼谷 (早午餐)

早餐后,驱车返回曼谷。前往游览铁路市场,树中庙,丹嫩莎杜水上市场(含游船),曼谷大佛(景观台拍照),Icon Siam,渡轮越湄南河,龙1919,唐人街(美食街)。

备注: 2022至2023年里出发的团体旅行, 行程内容与团费, 将依据各国的2019冠状病毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变动。

SMIL airasia

****曼谷大佛**-一尊 20 层楼高的 "大佛"将是泰国最高的佛像。

**铁路市场-摊贩们紧贴着铁轨两边摆摊,当火车鸣笛响起,摊贩们不慌不忙地收拾, 火车慢慢地通过后,摊贩又若 无其事地恢复原状继续营业。

**夜宿干曼谷

♀ 曼谷 (早午餐)

早餐后,驱车前往参拜四面佛, 野生蜜糖。之后自由购物于 Terminal 21 商场,新火车夜市 (Jodd Fairs)或恰图恰周末市集(仅在 周六和周日开放)

**新火车夜市(Jodd Fairs)-生气蓬勃的大型露天市场,以及众多贩售各种商品和美食的摊位。

**夜宿于曼谷

5 曼谷 - 槟城 (早餐)

早餐后,自由购物于水门市场和 Central Outlet Village。送往机场 乘搭客机飞返家园。

行程特点:

- * 希腊浪漫小石屋
- * 百年火车站
- * 慧蒙考寺
- * 水上市场(含游船)
- * 曼谷大佛 (观景台拍照)
- * 新火车夜市

团	费	į		:
出	发	日	期	

*不含领队及行李小费

*不含领队及行字小货

備注:上述行程僅供參考,原則上本公司盡量保持行程不變,然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情况重新調整後爲準。如在非人爲或突發情况之下所引起的 行程變動或而外的費用,本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絶入境或驅逐出境,一切費用由團員負責。當地旅游社有權根據當地情况及航班情况調换 行程次序,但景點不變。 **每位旅客受促購買旅游保險。





BANGKOK HUA HIN

Validity: 01 May 2022 – 31 JUL 2023 Code: FTG5D4NBKKHHNAKHE090622FC











Penang – Bangkok –Hua Hun (L)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Bangkok**. Upon arrival, transfer to Hua Hin, visit **Swiss Sheep Farm**, **Santorini Park** .Next transfer to **Hua Hin Night Market** .

- **Santorini Park- This Park built was based on the symbolic white and blue house at Santorini, Greece. Inside the park have many unique shop and Cafe.
- **Swiss Sheep Farm A scenic place with its meadows, windmill, farm houses and barns against a backdrop of a forested hill, Swiss sheep farm is a great place for photo taking.
- * *Overnight at Hua Hin

Hua Hin (BL)

After breakfast, proceed to Wat Huay
Mongko, Hua Hin Artist Village, Hua Hin
Raiway Station, Blueport Shopping Mall,
Memory House Cafe, Rajabhakti Park.
Process to Cicada Night Market shopping
(Only open on Friday, Saturday and Sunday).

- **Wat Huay Mongkol This place is very popular with Thai people, who come here to pray respect to Luang Pu Thuad.
- **Hua Hin Artist Village original arts centre and includes large galleries of arts, antiques, artist studios, a coffee and gift shop, and classrooms for their very-popular classes in painting and sculpture.
- **Memory House Cafe has an exterior of a white farmhouse surrounded by a wheat field.
- **Overnight at Hua Hin

3 Hua Hin – Bangkok (BL)

After breakfast, transfer back to Bangkok. Upon arrival, visit Railway Market, Temple In Tree, Damnoen Saduak Floating Market (Boat ride), Giant Buddha Bangkok (Photo Stop), Icon Siam, Chao Praya River (Ferry), Lhong 1919, China Town.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.

Smile airasia

- **Railway Market Is a traditional Thai market. What makes the market special is that it occupies part of a train line. A few minutes before the train comes, vendors lower their umbrellas and move some of their produce away from the train tracks. As soon as the train passes, the vendors move their goods back onto the tracks and continue as normal.
- **Giant Buddha Bangkok The height of a 20 story building, it is the city largest and biggest Buddha statues.
- ** Over night at Bangkok

After breakfast, visit to Four Face Buddha., Honey Factory, Terminal 21 Mall, Jodd Fairs Night Market or Chatuchak weekend market (Open on Saturday & Sunday).

**Jodd Fairs Night Market – Newest and one of the biggest night market in Bangkok.

After breakfast, transfer to **Pratunam Center** and **Central Outlet Village** for shopping. Free until transfer to airport for flight back to Penang.

TOUR HIGHLIGHTS

- * Santorini Park
- * Hua Hin Railway Station
- * Wat Huay Mongkol
- * Floating Market (Boat Ride)
- *Jodd Fair Night Market
- * Giant Buddha (Photo stop)

Tour Fare	:	
Departure Date	:	

*Tour Leader and baggage tips are not included

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.